
 

     

Αθήνα, 14 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Προστασίας του πολίτη 

 

Θέμα: «Έλλειψη αποθηκευτικών χώρων στην Αστυνομική Υπηρεσία της Αθήνας 

και ατομικοί φάκελοι ένστολων» 

 

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθήνας, με έγγραφό της, γνωρίζει στους αρμόδιους 

το γεγονός πως έχει δεχθεί, το τελευταίο διάστημα, πολυάριθμα παράπονα αναφορικά με 

την έλλειψη επαρκών αποθηκευτικών χώρων στις Αστυνομικές Υπηρεσίες της Αθήνας, 

λόγω της πολυετούς συσσώρευσης υπηρεσιακών εγγράφων και φακέλων. 

 

Ταυτόχρονα, η εφαρμογή παλαιότερης διάταξης που ζητούσε προσωρινά από τις 

Υπηρεσίες να μην υποβάλουν ατομικούς φακέλους ένστολου προσωπικού στην 

περίπτωση εξόδου από το Σώμα μέχρι η Διεύθυνση Τεχνικών /Α.Ε.Α. να καταφέρει να 

βρει κατάλληλο χώρο. 

Όμως, έχουν περάσει 7 χρόνια από τη διαταγή αυτή χωρίς να έχει βρεθεί λύση, με 

αποτέλεσμα και χώρος αποθήκευσης να μην υπάρχει και οι ατομικοί φάκελοι να 

στοιβάζονται σε ακατάλληλους χώρους. 

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

 

1. Ποιες πρωτοβουλίες επίλυσης των χρόνιων αυτών προβλημάτων προτίθεται να 

λάβει ώστε να επισπευτούν οι διαδικασίες εξεύρεσης κατάλληλων αποθηκευτικών 

χώρων; 

2. Εξετάζεται το ενδεχόμενο ψηφιοποίησης των αρχείων των Αστυνομικών 

Υπηρεσιών της χώρας; 

3. Αν ναι, σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία; 
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4. Αν όχι, για ποιο λόγο έχει απορριφθεί η λύση της ψηφιοποίησης; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




